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Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Proszę Państwa ja jednak podejmuję decyzję, Ŝe nie czekamy dopóki się system usprawni, ja 
proponuję, Ŝe tutaj jest lista obecności, bardzo proszę Państwa Radnych o złoŜenie podpisu 
stosownego, nie działa, działa system, proszę nie podpisywać, proszę o wciśnięcie przycisku i 
potwierdzenie swojej obecności. Potwierdzamy swoją obecność, proszę o wydruk listy 
obecności. 
 Otwieram obrady 2.posiedzenia LXXXIX nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa, 
posiedzenie jest kontynuacją pierwszego posiedzenia LXXXIX nadzwyczajnej Sesji z dnia  
23 grudnia 2009 r. zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Krakowa. Serdecznie witam Panie 
i  Panów Radnych. Stwierdzam kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 
Bardzo serdecznie witam Prezydenta Miasta Krakowa, zastępców, Pana Skarbnika, 
Sekretarza, bardzo serdecznie witam Pana Posła Prof. Ryszarda Terleckiego, w imieniu 
własnym i Radnych witam wszystkich przybyłych na obrady dzisiejszej Sesji. Witam 
oczywiście tutaj kibiców Stowarzyszenia. Do zakończenia realizacji porządku obrad 
LXXXIX Sesji Rady Miasta Krakowa na drugim posiedzeniu pozostało przegłosowanie 
zgłoszonych poprawek i projektu uchwały łącznie z autopoprawką do druku 1398 w sprawie 
budŜetu miasta Krakowa na rok 2010. Pan Bolesław Kosior z wnioskiem formalnym, bardzo 
proszę. 
 
Radny – p. B. Kosior 
Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci! Panie i Panowie Radni! Szanowni Goście! 
Proszę w imieniu Klubu o 20 minut przerwy, potrzebuje Klub dokończyć posiedzenie 
rozpoczęte przed Sesją. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
W związku z tym proponuję, ogłaszam przerwę do godziny 10.45. O godzinie 10.45 
wznawiam obrady. 
 
Radny – p. St. Zięba 
Bardzo proszę Panie i Panów Radnych Klubu Platformy Obywatelskiej do pokoju 301. 
 
PRZERWA DO GODZINY 10.45. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Proszę Państwa ja chciałem teraz wznowić obrady, ale tutaj kolega z Grupy Radnych 
NiezaleŜnych prosi o 10 minut przerwy. Bardzo proszę formalnie. 
 
Radny – p. Ł. Osmenda 
Panie Przewodniczący bardzo proszę o 10 minut przerwy. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Ogłaszam przerwę do godziny 11.oo, ale o 11.oo juŜ nie będę przyjmował Ŝadnych wniosków 
o przerwę, o godzinie 11.oo wznawiamy obrady i rozpoczynamy głosowania. 
 
PRZERWA DO GODZINY 11.OO. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Zapraszam Państwa  Radnych na salę obrad. Wznawiam obrady. Szanowni Państwo 
informuję, Ŝe zgłoszone poprawki do projektu uchwały według druku 1398 w sprawie 
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budŜetu miasta Krakowa na rok 2010 będą głosowane elektronicznie. RównieŜ chciałem 
poinformować, Ŝe pisemnie Pan Łukasz Słoniowski wycofał poprawkę numer 72, 73, 74. Pani 
Radna Mirek – Mikuła wycofała poprawkę 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39. Pan Radny Dariusz 
Olszówka wycofał poprawki 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49, 50, 51, 52, 53, 54, 55, 
pozostawia poprawkę numer 40. To jest tyle pisemnych. Pan Radny Gilarski wycofuje 
poprawkę 6, 7, 8, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, pozostaje zatem poprawka numer 9 
oraz 20. Bardzo proszę Pana Skarbnika w imieniu Prezydenta o wypowiedź. 
 
Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Uprzejmie informuję, Ŝe poprawki do głosowania będą przedstawiane z upowaŜnienia 
Prezydenta Miasta przez Panią Dyrektor Okarmus, natomiast chciałem tylko jedną uwagę o 
charakterze porządkowym przekazać. To znaczy dla celu przeprowadzenia głosowania nad 
zgłoszonymi poprawkami zostały one podzielone na dwie grupy. W pierwszej kolejności 
zostaną przedstawione do głosowania te poprawki, które spełniają wymogi wynikające z 
uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie trybu i harmonogramu prac nad budŜetem to 
znaczy są poprawkami zbilansowanymi oraz nie zostały uwzględnione w autopoprawce.  
W ten sposób do głosowania zostaną przedstawione – z uwzględnieniem tej informacji, Ŝe 
Pan Radny Gilarski część wycofał, ale około 28 poprawek, to są te poprawki, których 
przyjęcie nie powoduje skutków w postaci niewaŜności uchwały budŜetowej w całości lub w 
części. Natomiast po przeprowadzeniu tego głosowania Pani Dyrektor Okarmus przedstawi 
informacyjnie pozostałe poprawki  do decyzji Przewodniczącego pozostawiając kwestię 
głosowania lub nie głosowania nad poprawką niedopuszczalną. W obu grupach te poprawki 
zostały uszeregowane według kolejności ich zgłaszania jako,Ŝe traktowane są jako 
równorzędne więc w pierwszej kolejności poddawane są pod głosowanie poprawki zgłoszone 
wcześniej i chronologicznie według tego jak były zgłaszane. Poprawki zarówno te w 
pierwszej grupie jak i w drugiej grupie są przez Prezydenta opiniowane negatywnie, w 
szczegółach się odniesie Pani Dyrektor Okarmus. JeŜeli zdaniem któregokolwiek z Państwa 
zgłaszającego poprawki, któraś z nich nie zostałaby przedstawiona do głosowania to proszę o 
ewentualne zgłoszenie tego przed zamknięciem procedury głosowania bo w przeciwnym razie 
będą te poprawki uwaŜane albo juŜ za uwzględnione, albo za wycofane. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Panią Dyrektor Okarmus o przedstawianie poprawek do 
głosowania i przystąpimy do głosowań.  Bardzo proszę Pani Radna Marta Suter. 
 
Radna – p. M. Suter 
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 
Ja chciałam wycofać poprawkę numer poprawki 89 – rozbudowa Przedszkola 
Samorządowego Nr 145, filia przy ulicy Doktora Judyma 8. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Dziękuję bardzo. RównieŜ mam stosowny wniosek. Pan Radny Zygmunt Włodarczyk 
wycofuje poprawki 90, 91, 92, 93, 94, 95, 96, 97, 98 i 99. Bardzo proszę w takim razie Panią 
Dyrektor Okarmus o przedkładanie w kolejności poprawek i będziemy głosować 
elektronicznie. 
 
 
 



LXXXIX nadzwyczajna SESJA RADY MIASTA KRAKOWA – 2. posiedzenie 
30 grudnia 2009 r. 

 

 4 

Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Szanowni Państwo! 
Pierwsza poprawka jest to poprawka Pana Krzysztofa Sułowskiego, poprawka numer 76, jest 
to zwiększenie kwoty 150 tys. na budowa szatni w Szkole Podstawowej Nr 40. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania poprawki. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
To są te poprawki, o których mówił Pan Sekretarz, Ŝe po prostu są zbilansowane i moŜna je 
głosować w pierwszej kolejności. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania poprawki numer 76. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 4 za, 33 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 77, zwiększenie 380 tys. na organizację przejazdów do Krakowa 
dzieci i młodzieŜy z najbiedniejszych gmin Małopolski równieŜ Pana Radnego Sułowskiego. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania poprawki numer 77. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 4 za, 31 przeciw, 3 osoby się wstrzymały. Poprawka nie uzyskała większości. Proszę 
bardzo. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 78 zwiększenie 100 tys. na organizację zawodów Puchar Świata w 
Karate w Krakowie. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 3 za, 33 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka nie uzyskała większości. Proszę 
wydruk. 
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Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 80 – zwiększenie 500 tys. na rozbudowę systemu monitoringu 
wizyjnego Dzielnicy XI. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Głosujemy poprawkę. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 5 osób za, 32 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka nie uzyskała wyniku pozytywnego, 
poprawka numer 80. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka, poprawka numer 100 jest to poprawka Pana Radnego Zygmunta 
Włodarczyka, jest to – 100 nie, 100 jest wycofana czy nie. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Do 99, 100 nie została wycofana. Czyli informuję do protokołu, Ŝe Pan Radny Zygmunt 
Włodarczyk równieŜ wycofuje poprawkę numer 100. Bardzo proszę Panią Dyrektor. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Do 106? Następna poprawka Pana Krzysztofa Sułowskiego to poprawka numer 81 – 
zwiększenie 500 tys. zł na przebudowę ulicy Cechowa – ŁuŜycka. 81. Państwo macie według 
kolejności zgłoszenia. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 
 3 za, 32 osoby przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka Pana Mirosława Gilarskiego, poprawka numer 9, jest to zwiększenie 
kwoty 5.720.000 na zadanie budowa linii szybkiego tramwaju do III Kampusu UJ, poprawka 
numer 9. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
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 14 za, 23 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka nie uzyskała większości. Proszę 
o wydruk. Proszę następne poprawki. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 20 równieŜ Pana Mirosława Gilarskiego, jest to zwiększenie  
300 tys. na program wyjazdów młodzieŜy szkolnej na Kresy Wschodnie. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania poprawki numer 20. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 16 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 58 jest to poprawka Pana Radnego Stanisława Rachwała, 
zwiększenie 350 tys. na zadanie iluminacja zespołu Bazyliki Sanktuarium BoŜego 
Miłosierdzia w Łagiewnikach. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 16 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka równieŜ Pana Radnego Rachwała, 400 tys. zł zwiększenie na 
modernizację boiska i szkoły Nr 17, ulica Fredry 65/71. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania – 59. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 16 za, 22 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna równieŜ Pana Stanisława Rachwała, 80 tys. zł zwiększenie na dokończenie budowy 
parkingów zielonych, Osiedle Centrum A koło klubu „Jędruś”, numer 61. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 



LXXXIX nadzwyczajna SESJA RADY MIASTA KRAKOWA – 2. posiedzenie 
30 grudnia 2009 r. 

 

 7 

 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 15 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 62, zwiększenie 105 tys. na opracowanie dokumentacji projektu 
budowy lekkiej hali przy Szkole Podstawowej Nr 100, os. Albertyńskie. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 15 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następnie poprawka numer 63, zwiększenie 1,5 mln zł na budowę sali gimnastycznej przy 
Szkole Podstawowej Nr 50 w Bronowicach, ulica Katowicka. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 16 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer  65, jest to zwiększenie 300 tys. modernizacja terenu gminnego 
ulica Półkole koło kościoła św. Stanisława – Dąbie. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 15 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka 67 jest to zwiększenie kwoty 3,5 mln na remont chodników i murków do 
Al. Solidarności na odległości Plac Centralny im. Reagana do ulicy Struga. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 14 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
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Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 68 jest to zwiększenie 1,5 mln zł na remont chodników i budowa 
zatok parkingowych na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 15 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna poprawka numer 70, jest to zwiększenie kwoty 900 tys. zł na ulicę, remont ulicy Alei 
Andersa. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania poprawki. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 14 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna poprawka numer 71, zwiększenie kwoty 500 tys.zł na kąpielisko ulica Eisenberga, 
projekt. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 13 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
To były wszystkie przedstawione do głosowania przez Pana Prezydenta. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
I teraz mamy poprawki rozumiem, bardzo proszę Pan Sułowski w kwestii formalnej, bardzo 
proszę Pan Radny Sułowski. 
 
Radny – p. K. Sułowski 
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! 
Bo ja zgłosiłem wszystkie poprawki zbilansowane i nie wiem dlaczego w tej grupie tylko 
część została poddana pod głosowanie, a część nie, nie wiem jakie kryterium tutaj zostało 
zastosowane. 
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Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Rozumiem, Ŝe jest pytanie. Bardzo proszę w imieniu Pana Prezydenta Pan Sekretarz. 
 
Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Bardzo przepraszam bo być moŜe nie dość dokładnie wyjaśniłem to w pierwszej wypowiedzi. 
Do głosowania zostały przedstawione przez Prezydenta te poprawki, które spełniają kryteria 
formalne wynikające z uchwały to znaczy są zbilansowane i nie zostały uwzględnione w 
całości lub w części w autopoprawce. Teraz natomiast – jeŜeli takie będzie Państwa Ŝyczenie 
– Pani Dyrektor informacyjnie tylko będzie mówiła o pozostałych poprawkach, natomiast jest 
kwestią decyzji Przewodniczącego i w rezultacie takŜe Rady czy nad niedopuszczalną 
poprawką w świetle uchwały Państwo chcecie głosować czy teŜ nie. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Proszę Państwa ja będę/.../ 
 
Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk 
Literalnie rzecz ujmując takie poprawki nie powinny być głosowane, niemniej jednak w 
ubiegłym roku równieŜ mieliśmy do czynienia z sytuacją, w której Rada głosowała poprawki 
nie spełniające kryteriów formalnych, w związku z tym to jest Państwa decyzja, a właściwie 
osoby, która poddaje pod głosowanie i Państwa, którzy rozstrzygają. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Proszę Państwa ja jednocześnie, znaczy ogłaszam 5 minut przerwy do godziny 11.30, ja 
muszę zapytać prawników, których nie ma fizycznie jaka jest wykładnia, 15 minut? Do 11.30 
ogłaszam przerwę, 5 minut. 
 
PRZEEWA DO GODZINY 11.30. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Zapraszam Państwa Radnych na salę obrad. Zapraszam Państwa Radnych na salę obrad. Czy 
Klub PiS-u jest gotowy do głosowań? Czy Klub Platformy gotowy? Radni NiezaleŜni? 
Bardzo proszę Pan Grzegorz Stawowy – wniosek formalny. 
 
Radny – p. G. Stawowy 
Panie Przewodniczący mam pytanie w kwestii prawnej dlatego, Ŝe jak rozumiem 
skończyliśmy głosować poprawki, które się bilansują, pozostałe są nie zbilansowane, tak Pani 
Dyrektor, dobrze rozumiem? Teraz mam pytanie czy nie zbilansowane poprawki 
uwzględnione w autopoprawce nie powodują niezgodności z prawem autopoprawki, 
prosiłbym o opinię radcy prawnego. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Ja zasięgnąłem opinii radcy prawnego, opinia jest taka,Ŝe Rada moŜe głosować te poprawki, 
były to po prostu w poprzednim roku podobna sytuacja, w związku z tym ja podjąłem decyzję 
w oparciu o zaciągniętą opinię prawną, Ŝe będziemy głosować, natomiast rozstrzygnięcie 
będzie ewentualnie w ramach nadzoru. Bardzo proszę przystępujemy do głosowania. Panią 
Dyrektor Okarmus proszę o przedstawienie poprawek do głosowania. 
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Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Poprawka numer 40 Pana Radnego Dariusza Olszówki, zwiększenie 32 mln na budowę hali 
sportowej TS Wisła. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania, system jest gotowy? 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 9 za, 24 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. Proszę o wydruk. Dziękuję. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka, poprawka numer 2 Komisji Sportu i Turystyki, jest to zwiększenie kwoty 
25 mln na budowę hali sportowej 100-lecia Cracovii. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 7 za, 25 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka nie uzyskała większości. Pani 
Dyrektor bardzo proszę o wyjaśnienie poprawki numer 1 Komisji Sportu, rozumiem, Ŝe o to 
chodzi, dlaczego nie było głosowane. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Dlatego, Ŝe to jest dokładnie taka sama poprawka jak Pana Radnego Dariusza Olszówki, to są 
takie same poprawki. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Pani Dyrektor głosujemy tą poprawkę numer 1, jest to poprawka Komisji.  
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Poprawka Komisji Sportu i Turystyki, 32 mln zł na TS Wisła. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
ToŜsama z poprawką. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 9 za, 22 przeciw, 1 osoba się wstrzymała, 1 nie brała udziału w głosowaniu. Poprawka 
nie uzyskała większości. 
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Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka jest to poprawka numer 3 Komisji Sportu i Turystyki, jest to zwiększenie 
na modernizację lodowiska Cracovii przy czym poprawka ta w całości została uwzględniona 
w autopoprawce. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
To rozumiem, Ŝe nie głosujemy. Proszę bardzo dalej poprawki. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 83 Pani Marty Suter, 1 mln  zł Szpital Specjalistyczny im. Stefana 
śeromskiego, dofinansowanie wyposaŜenia laryngologii – 1 mln zł. Ona częściowo została 
równieŜ uwzględniona w autopoprawce w rezerwie w wysokości 9 mln, w tym między 
innymi szpital. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Pani Radna wycofuje poprawkę? Wycofuje, proszę na piśmie. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka 84 równieŜ częściowo uwzględniona w autopoprawce, Szpital 
śeromskiego 3 mln. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Pani wycofuje. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna Szpital Narutowicza 5 mln, częściowo równieŜ uwzględniony w autopoprawce. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Pani Radna wycofuje tę poprawkę? 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka Zakład Opiekuńczo – Leczniczy, 1,2 mln, równieŜ częściowo 
uwzględniona w autopoprawce. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
RównieŜ Pani wycofuje. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 87 w całości uwzględniona w autopoprawce, zwiększenie na 
dokumentację rozbudowy KrzyŜańskiego. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Pani wycofuje, czyli wycofuje Pani Radna równieŜ 87. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka, wykup ulicy Myślenickiej, 700 tys., częściowo uwzględniona. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
TeŜ wycofuje. 
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Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
I ta jest wycofana. Następna poprawka Pana Krzysztofa Sułowskiego, jest to zwiększenie 
2.750.000 zł na kontynuację budowy krytej hali sportowej KS Orzeł Piaski Wielkie, 
częściowo uwzględniona w autopoprawce w rezerwie na budowę, modernizację obiektów 
sportowych w kwocie 6 mln. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Czy Pan wycofuje poprawkę? Nie wycofuje, głosujemy tę poprawkę.  
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki Nr 75? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 4 za, 32 osoby przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka równieŜ Pana Sułowskiego numer 79 – zwiększenie kwoty 100 tys. zł na 
modernizację oświetlenia KS „Borek” – równieŜ częściowo uwzględniona w autopoprawce. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Głosujemy poprawkę. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 5 za, 32 osoby przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka 82 Pana Radnego Sułowskiego – zwiększenie 1 mln zł na  budowa hali 
sportowej KS Armatura, równieŜ częściowo uwzględniona. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 5 za, 33 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka Pana Radnego Piechowicza numer 56, wycofuje Pan? 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Dobrze, czyli Pan Radny wycofuje poprawki, bardzo proszę. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka Pana Wojciecha Kozdronkiewicza, poprawka numer 21 – zwiększenie 
kwoty 1,4 mln na dotację podmiotową dla Teatru Bagatela. 
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Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 13 za, 24 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna 22, zwiększenie 1 mln na budowę strzelnicy sportowej w Parku Strzeleckim. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 12 za, 24 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna, zwiększenie 100 tys. na przebudowę Rynku Kleparskiego, częściowo uwzględniona 
w autopoprawce, 23 poprawka. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Pan wycofuje? Pan Radny tę poprawkę wycofuje, proszę o na piśmie. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna 24, zwiększenie 620 tys. na kontynuację przebudowy drogi publicznej ulicy 
Grzegorzewskiej, równieŜ częściowo uwzględniona. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Wycofuje Pan Radny. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna, zwiększenie 280 tys.  na przebudowę ulicy Dobrowolskiego, równieŜ częściowo 
uwzględniona. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Wycofuje Pan, wycofuje. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna, budowa boisk sportowych w ramach programu Orlik 2012, poprawka 26 – 2 mln – 
uwzględniona częściowo w autopoprawce. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Wycofuje Pan Radny. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna, zwiększenie 100 tys. – przystosowanie pomieszczeń do potrzeb dydaktycznych na 
pracownię komputerową, 100 tys. zł, 27. 
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Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Pan wycofuje Panie Radny? Nie, głosujemy tę poprawkę. Przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 12 za, 25 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna poprawka 28, zwiększenie 1 mln zł – przystosowanie pomieszczeń do potrzeb 
dydaktycznych w krakowskich szkołach, częściowo uwzględniona w autopoprawce w 
rezerwie celowej. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Czy Pan wycofuje następne poprawki? 29 Pan wycofuje. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Poprawka 29 – zwiększenie 50 tys. zł na dotację dla Zespołu Pieśni i Tańca „Krakowiacy”. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Głosujemy. 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 14 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Czy Pan wycofuje poprawkę 30 i 31 Panie Radny? Czy Pan wycofuje. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Poprawka 30, zwiększenie 42 zł na dotację dla Ośrodka Kultury Biblioteka Polskiej Piosenki. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 12 za, 24 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejna poprawka 31 jest pozyskiwanie – wycofana. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Wycofuje. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Kolejne poprawki Pana Stanisława Rachwała, poprawka/.../ 
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Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Ja wycofuję te poprawki od 58. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Część było głosowane, ale nie wszystkie. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Wszystkie wycofuję, do poprawki 71. One juŜ były głosowane więc to jest logiczne. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka jest to poprawka numer 5 Pana Jakuba Batora, to jest zwiększenie 
dochodów z tytułu mienia, jest to 15.559.420 zł i ta poprawka ma wyszczególnienie, nie będę 
czytać przy czym chcę zwrócić uwagę, Ŝe poprawka jest nie zbilansowana, kwota, strona 
prawa nie zgadza się ze stroną lewą kwotowo. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania poprawki. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 11 za, 24 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. Bardzo proszę Panią Dyrektor. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka jest to poprawka Klubu Prawa i Sprawiedliwości. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Państwo chcą wydruk poprzedniego głosowania. Bardzo proszę o wydruk. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następna poprawka numer 4 Klubu Prawa i Sprawiedliwości, poprawka jest równieŜ nie 
zbilansowana. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Przystępujemy do głosowania poprawki Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 15 za, 24 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
Dyrektor Wydziału Bud Ŝetu Miasta – p. M. Okarmus 
Następne są poprawki, które dotyczą roku 2011, to jest ostatnia strona, poprawka Zygmunta 
Włodarczyka – wycofana i Pana Jakuba Batora poprawka numer 1 – zwiększenie kwoty  
16 mln na informatyzację Szpitala Narutowicza i budowę ulicy Skalica, Słońskiego, BaŜanki. 
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Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Czy kolega Jakub Bator wycofuje poprawkę czy nie? Nie wycofuje, przystępujemy do 
głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 12 za, 23 przeciw. Poprawka nie uzyskała większości. 
 
W związku z tym mamy, przepraszam, a druga i trzecia Pana Włodarczyka jest wycofana, 
proszę na piśmie, rozumiem, Ŝe przegłosowaliśmy niektóre poprawki. W takim razie 
przystępujemy do głosowania całości projektu uchwały budŜetowej, budŜetu na 2010 łącznie 
z autopoprawką i przegłosowanymi poprawkami. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały budŜetowej? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyniku głosowania. 
 
 23 głosy za, 17 przeciw, 0 wstrzymujących. Stwierdzam, Ŝe Rada podjęła uchwałę 
budŜetową większością głosów. Bardzo proszę o wydruk. Czy Pan Prezydent chciał zabrać 
głos? Bardzo proszę. 
 
Prezydent Miasta Krakowa – p. J. Majchrowski 
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Ja po prostu chciałem bardzo serdecznie podziękować tym wszystkim Radnym, którzy dobro i 
interes miasta postawili nad partyjne interesy. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. St. Rachwał 
Dziękuję bardzo. Sprawdzenie listy obecności. Jeszcze raz wydruk? Sprawdzenie listy 
obecności, proszę nacisnąć pozycję obecny. Proszę o wydruk. 
 
 Zamykam obrady 2.posiedzenia LXXXIX nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa. 
Dziękuję. Wszystkim Państwu Radnym Ŝyczę wszystkiego najlepszego w Nowym Roku, 
Panu Prezydentowi, wszystkim pracownikom, dyrektorom, Wiceprezydentom i wszystkim 
Państwu tutaj obecnym na sali, wszystkiego najlepszego w Nowym 2010 Roku. Dziękuję 
bardzo. 
 
 
Na podstawie kaset magnetofonowych  
stenogram sporządziła: 
Maria Duś 


